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رئيس فدراسيون 
فوتبال صبح ديروز 
در آکادمي ملي فوتبال برگزار شد و مهدي تاج بعد 
از مدت ها سکوت به سؤالات خبرنگاران پاسخ داد.

تاج ديروز در حالي برابر اصحاب رسانه قرار گرفت که 
معضلات و حاشیه های بی شمار فوتبال به خصوص 
در قس��مت باش��گاهي آن اينقدر زياد ش��ده که 
ظاهراً جناب رئیس ديگر چ��اره ای جز حضور در 
جمع خبرنگاران نداشت، وگرنه بعید بود که تاج 
حالا حالا ها آفتابي شود و بخواهد زيروبم کارش را 
براي همه توضیح دهد. کاري که ديروز هم با زيرکي 
خاصي از زير جواب دادن به آن فرار کرد و بیشتر 
تقصیر ها را گردن ديگر مسئولان و نهادها انداخت!

اولین م��وردي ک��ه مهدي ت��اج ب��ه آن پرداخت 
حاش��یه های بازي فینال جام حذفي در اهواز بود. 
رئیس فدراس��یون فوتبال در ابتدا ب��ا عذرخواهی 
از ه��واداران فوتب��ال به خاطر اتفاق��ات روي داده، 
تلويحاً بقیه را مسئول بروز حاشیه ها معرفي کرد و 
گفت: »ظرفیت ورزشگاه فولاد 30 هزار و 500 نفر 
اس��ت که 20 هزار و 500 بلیت فروش رفته، يعنی 
يک سوم ورزشگاه خالی بوده است. بقیه آن هم بین 
پرسپولیس و داماش مساوی تقسیم شد. اگر پشت 
درهای ورزشگاهی جمعیت باشد، حتی بدون بلیت 
هم باشند ما نمی توانیم آنها را راه ندهیم. اين مخلص 
کلام است. اين حرف  نیروی انتظامی است که کاملًا 
درست است. آنها به ما گفته اند کسانی را که بدون 
بلیت می آيند نمی توانیم به عنوان اغتشاشگر با گاز 
اشک آور متفرق کنیم. اينها مردمی هستند که برای 

ديدن يک بازی فوتبال آمده اند و ما نمی توانیم آنها 
را پش��ت در نگه داريم. با توجه به اتفاقاتی که افتاد، 
نمی توانیم به مردم بگويیم اي��ن آخرين بار بود که 
چنین اتفاقی افتاد. قطعاً اين آخرين بار نیس��ت و 
باز هم اين اتفاقات می افتد. نسبت به گذشته خیلی 
مسائل بهتر شده، اما چیزی که در اختیار فدراسیون 
نیس��ت، امنیت ورزشگاه هاس��ت.« تاج ادامه داد: 
»درباره اتفاقات بازی های مختلف لیگ برتر و جام 
حذفی و حواشی مربوط به آنها هم بايد بگويم که در 
فدراسیون فوتبال کمیته اخلاق ما نفرات مورد نظر را 
احضار و محروم کرده است. در فینال جام حذفی ما 
بايد درخواست ناجا و واجا را می پذيرفتیم و بازی را در 
غدير برگزار می کرديم. متأسفانه درباره سازمان لیگ 
حرف هايی زده می شود که بايد بگويم اين به خاطر 
بی خبری برخی از دوستان است. بعضی از اتفاق ها 
مربوط به سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال نیست.«

   برخي بدون اطلاع حرف می زنند
تاج در ادامه با انتقاد از دخالت های برخي چهره های 
سیاسي و نمايندگان مجلس در امور فوتبال گفت: 
»برخی از دوستان مانند آقای قاضی زاده هاشمی به هر 
اتفاق فوتبالی واکنش نشان می دهند. درباره اتفاقات 
ورزشگاه ش��هدای فولاد اهواز کس��ی مانند محمد 
دادکان می تواند به راحتی صحب��ت کند. او رئیس 
فدراس��یون بوده و فوتبال را می شناسد و حقانیت 
برای مصاحبه دارد يا آقای مصطفوی يا کسانی که 
در فوتبال بوده اند. جالب است که اينها شايد سالی 
دو بار درباره فوتبال صحبت کنند، اما آقای قاضی زاده 
هفته ای پنج بار در مورد فوتب��ال حرف می زند. اگر 
اينگونه پیش برويم بايد درب��اره ارنج تیم ملی هم با 

ايشان صحبت کنیم. کسی مثل آقای قاضی زاده که 
اين همه اظهارنظر می کند بايد حداقل ها را بداند. بايد 
بداند که سازمان لیگ فقط برگزار کننده بازی است و 

بقیه مسائل دست ارگان های ديگر است.«
  دولت به ما پول بدهد

رئیس فدراسیون فوتبال بعد از پايان حرف هايش 
در خصوص اتفاقات فینال جام حذفي به مس��ئله 
انتخاب س��رمربي تیم ملي و حض��ور ويلموتس و 
مشکلات مالي فدراسیون هم اش��اره کرد: »ما در 
کشور مشکلات زيادی داريم و حضور يک سرمربی 
مانند ويلموتس کاری عجیب و بزرگ اس��ت. در 
اين میان همه ارگان ها کمک کردند تا اين اتفاق را 
شدنی کنیم. در کنار او، هاشمیان حضور دارد و به 
کمک های ويلموتس باز هم اضافه می شود. تعداد 
کمک های خارجی را به دو رسانديم و هنگامی که 
در اردو هستیم، سه نفر ديگر به صورت روزمزد به 
تمرينات دعوت می شوند. وضعیت ما از نظر مالی 
عادی و خوب نیست. انتظارمان اين است که دولت 
کمک کند تا طلبمان را از فیفا بگیريم. ما حتی انتظار 
داريم که دولت به ما پ��ول بدهد و مطالبات فیفا را 

برای خود بردارد. اينکه انتظار زيادی نیست.«
   نگران تيم اميد هستيم

تاج با اشاره به شرايط سخت تیم امید براي راهیابي به 
المپیک در خصوص پروسه انتخاب سرمربي اين تیم 
گفت: »در مجموع ما با دو نفر صحبت داشتیم که 
بعضی از سايت ها درباره آنها نوشتند. امید در قسمت 
سرمربیگری جای نگرانی دارد. با گل محمدی قبلًا 
صحبت کرديم و او نیز هدايت تیم امید را پذيرفت، 
اما استاندار، اداره کل و هیئت فوتبال و باشگاه پديده 

نامه زدند و گفتند که ما به باشگاه های آسیا رفته ايم 
و آقای گل محمدی مربی ماست. به هرحال چون 
آن هم بحث ملی بود نتوانستیم حرف خاصی بزنیم. 
الان خیلی به گزينه نهايی نزديک شديم و با فرهاد 
مجیدی صحبت داشتیم. بايد ببینیم امروز و فردا 
چه اتفاقی می افتد تا در صورت ممکن او به عنوان 

سرمربی تیم امید ايران انتخاب شود.«
  باشگاه ها پول بدهند »VAR« بيايد

به کارگیری سیس��تم VAR يکي از اصلی ترين 
دغدغه های تیم های باش��گاهي است که رئیس 
فدراسیون فوتبال اينگونه در مورد آن توضیح داد: 
»اين سیستم برای س��ال آينده اجرا خواهد شد. 
ما اگر بخواهیم از اين سیستم استفاده کنیم، هر 
باشگاه بايد نزديک به 60 هزار يورو در هر ورزشگاه 
ما هزينه کند. الزاماً بايد اين اتفاق بیفتد، يعنی همه 
 VAR باش��گاه ها بايد 60 هزار يورو برای آمدن
پرداخت کنند که اين مبلغ در همان ورزشگاه مورد 

نظر هزينه خواهد شد.«
   مهندسی بازی ها حرف بی ربطی است

تاج به بحث حاشیه ای  مهندسي ش��دن بازی ها و 
نتايج مسابقات هم واکنش نشان داد: »اينکه عنوان 
می شود بازی ها مهندسی شده، حرف های بی ربطی 
اس��ت که به زبان می آيد، اما درباره داوری می توان 
گفت برخی موارد که عنوان می شود، درست است. 
مثلاً تیم داماش صددرصد به خاطر داوری حذف شد 
و نتوانست وارد لیگ يک شود. ما بايد اين اعتراضات 
را به حداقل برسانیم. اعتراضاتی که کاملًا منطقی 
هستند. امیدوارم رس��انه ها کمک کنند تا فضای 

خوبی در فوتبال ايران حکمفرما شود.«
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 تأکيدهای مديرعامل پرسپوليس 
ابهامات و نگرانی ها را رفع نکرد

 عرب: اول برانکو، دوم برانکو 
سوم هم برانکو!

نخستين نشست خبری ايرج عرب، مديرعامل باشگاه پرسپوليس 
بعد از قهرمانی های اين تيم در حالی صبح روز گذشته با حضور اصحاب 
رسانه در ورزشگاه شهيد کاظمی برگزار شد که تأکيد او بر حفظ برانکو 
برای فصل آينده و تلاش هايش برای شفاف سازی نه نگرانی ها از آينده 
سرخپوش�ان را برطرف کرد و نه توانس�ت خبرنگاران را قانع کند!
مهم ترين مسئله اين روزهای پرس��پولیس حفظ برانکو و ادامه دادن 
با سرمربی کرواتی اس��ت که بعد از کسب سه قهرمانی پیاپی در لیگ، 
يک قهرمانی در جام حذفی، يک قهرمانی در س��وپرجام و يک عنوان 
نايب قهرمانی در آسیا حالا ابهامات زيادی در خصوص ادامه حضورش 
روی نیمکت سرخپوش��ان وجود دارد. ابهاماتی ک��ه البته عرب آن را 
تکذيب می کند: »عقل سلیم می گويد برانکو را از دست ندهیم. در واقع 
دلیلی هم ندارد که بعد از اين همه موفقیت نخواهیم س��رمربی تیم را 
برای دوام اين روند موفقیت آمیز حفظ کنیم، اما جو تحت تأثیر حواشی 
فضای مجازی است. نمی دانم بحث مذاکره با مربی ديگر از کجا نشئت 
می گیرد. همه روی اين شايعه زوم کرده اند، اما کسی به اخبار تکذيبیه 
آن نپرداخته است. در حالی که اساس مذاکره با مربی غیر از برانکو غلط 
بود، اما کسی به تکذيبیه ها نپرداخت. با  وجود اين باشگاه پرسپولیس 
تمام تلاش خ��ود را برای حفظ برانکو می کن��د و حرف اعضای هیئت 
مديره نیز اول برانکو، دوم برانکو و سوم هم برانکو است. ما به هیچ مربی 

ديگری فکر نمی کنیم.«
  طلب برانکو 24 ميليارد شد

اگرچه گفته می شود که برخی از اعضای هیئت مديره پرسپولیس موافق 
ادامه حضور برانکو نیستند، اما مديرعامل سرخپوشان با رد اين مسئله 
می گويد که همه تلاش مديريت باشگاه فراهم کردن شرايط برای ادامه 
همکاری با مرد کروات است: »برخلاف شايعات، کسی در باشگاه مخالف 
حضور برانکو در پرسپولیس نیست، اما بايد شرايط را برای ادامه همکاری 
فراهم کرد. يکسری واقعیت ها ديده نمی شود، برانکو از پرسپولیس طلب 
دارد. کل قرارداد و مطالبات برانکو با تمام آپشن هايش 1/5میلیون يورو 
است و هرچه تاکنون پرداخت شده مربوط به فصل قبل برانکو است و 
فقط همین 500 يورو مربوط به اين فصل است و مابقی قراردادش که 
مانده بايد پرداخت ش��ود. اين بدهی الان 24میلیارد اس��ت، در حالی 
که زمانی 8 میلیارد بود، اما بالا و پايین ش��دن  ارز بدهی ها را به ش��کل 
سرسام آوری بالا برده در شرايطی که درآمدهای باشگاه ثابت مانده است. 
با  وجود اين در تلاش هستیم با پرداخت مطالبات برانکو شرايط را برای 
ادامه حضور او روی نیمکت پرسپولیس مهیا کنیم و چهار برنامه جداگانه 

برای حفظ سرمربی تیم داريم.
  شايعات درآمد باشگاه را تحت تأثير قرار می دهد

اسپانسر بدون شک در اين مقطع که پرسپولیس نیازمند پول است برای 
پرداخت طلب برانکو بیش از هر زمان ديگری مورد توجه قرار می گیرد. 
اسپانسری که برخلاف تصور مديرعامل باشگاه پرسپولیس تأکید دارد که 
به تمام تعهداتش تا به امروز عمل کرده است: »اسپانسر اصلی ما شرکت 
ايرانسل است که براساس مس��تنداتی که در اختیار داريم به تعهدات 
خود عمل کرده، اما اين بخش��ی از قرارداد ماست. بخشی ديگر مربوط 
به مجری اسپانسری اس��ت که از عملکرد آن رضايت چندانی نداريم. 
مجری اسپانسری که وظیفه جذب اسپانسر را داشته، نه فقط عملکرد 
قابل قبولی ارائه نداده، بلکه در پرداختی ها هم برای باشگاه مشکلاتی 
ايجاد کرده، به طوری که از چهار قس��ط در زمان حضور من يک قسط 
پرداخت شده، يک قسط هم به تأخیر افتاده و دو قسط ديگر هم پرداخت 
نشده که ما يک هفته به آنها فرصت داده ايم و بعد از آن از طريق مراجع 
قانونی مسئله را پیگیری می کنیم. البته مسئله مهم در زمینه اسپانسر 
اين است که ما با توجه به اينکه دولتی هستیم، مشکلات بسیاری برای 
عقد قرارداد با اسپانسرها داريم و تشريفات بسیاری را بايد انجام دهیم که 
همین مسئله باعث می شود نتوانیم در اين زمینه آنطور که می خواهیم 
و انتظار می رود موفق عمل کنیم. اسپانسرها هم اعتماد چندانی به ما 
ندارند، چراکه معتقدند امروز هستیم و فردا نیستیم که به تعهداتمان 

عمل کنیم و مدير جديد می تواند به راحتی زير همه چیز بزند.
  پاداش AFC پرداخت شده است

يکی از مس��ائل مهمی که روز گذش��ته مديرعامل پرس��پولیس به آن 
پرداخت، مسئله پاداش های کنفدراسیون فوتبال آسیا برای نايب قهرمانی 
سرخپوشان در لیگ قهرمانان آسیا بود که طی اين مدت حواشی زيادی 
را به دنبال داشت که نیاز به شفاف س��ازی بود: »پاداش نايب قهرمانی 
 AFC پرسپولیس در آسیا 2 میلیون دلار بود که 100 هزار دلار آن را
به عنوان خیريه و 180 هزار دلار را هم برای برگزاری مسابقات برداشت. 
از 18 میلیارد و خرده ای باقی مان��ده، 8 میلیارد تومان آن طبق مصوبه 
هیئت مديره قبلی با نظر س��رمربی و کاپیتان تیم بین بازيکنان و کادر 
فنی تقسیم شد. 7 میلیارد بابت قسط قرارداد بازيکنان پرداخت شد. يک 
میلیارد مالیات معوقه بازيکنان و کادر فنی )زمانی که پرداخت مالیات 
بازيکنان برعهده باشگاه بود( پرداخت ش��د، چراکه داشت مشکل ساز  
می شد و مانع از خروج تیم از کشور و يک میلیارد هم برای هزينه های 
جاری تیم خرج شد. 175 هزار يورو بابت فسخ قرارداد با منشأ پرداخت 
شد که برانکو تأکید داشت او را نمی خواهد و ما به خوبی اين مسئله را 

مديريت کرديم و اجازه نداديم به بحران تبديل شود. 
  دخل و خرجمان نمی خواند 

اهم مشکلات پرسپولیس مثل همیشه مس��ائل مالی است. مسئله ای 
که عرب تأکید می کند باشگاه را با اين روند به دردسر می اندازد و دلیل 
اصلی استعفای شفاهی او به وزير ورزش که مورد موافقت قرار نگرفت 
نیز همین بوده است: »مسئله اصلی اين است که دخل و خرج ما با هم 
نمی خواند. مجموع درآمد ما از بلیت فروش��ی و ايرانس��ل، همراه اول 
و بانکی که قرارداد داريم 61 و نیم میلیارد تومان می ش��ود، آن هم در 
صورتی که کاملًا تحقق پیدا کند. البته عدد بلیت فروشی نیز با توجه به 
بازی ها متغیر است، اما هزينه هايمان 110 میلیارد است و برای فصل 
جديد در اين خصوص بايد فکری جدی کرد، خصوصاً که عمده درآمد 
يک باشگاه حرفه ای از تبلیغات محیطی و پخش تلويزيونی است که ما 

کاملاً  از آن  محروم هستیم. 
  پرسپوليس ليست مازاد ندارد

بعد از داس��تان برانکو و مس��ائل مالی آنچه برای پرسپولیس در فصل 
جديد بسیار حائز اهمیت است، اسکلت تیم است، خصوصاً که برانکو 
لیست مازاد هم نداده و تنها درخواس��ت جذب چهار بازيکن را داشته 
که عرب هم اين را تأيید کرد: »برانکو گفت هر بازيکنی پیشنهاد خوبی 
داشت می تواند برود و نمی خواهیم مانع پیشرفت کسی شويم و حقی از 
بازيکنی ضايع کنیم. در خصوص بازيکنان خارجی تیم هم بايد بگويم 
که قرارداد دارند و تنها بشار رسن است که قرارداد ندارد که مسئله او هم 

مالی است و به زودی حل می شود.«

تاج: قطعاً اتفاقات جام حذفي تکرار مي شود!
قاضي زاده هفته اي 5 بار درباره فوتبال حرف مي زند

يک بام و دو هواي وزارت ورزش
فرار از پاسخگويی و فرافکنی شیوه ای  اس��ت که متأسفانه بسیاری از 
مديران در سطوح مختلف کشور در دس��تور کار دارند و هیچ مشکل 
و اتفاقی نیز باعث نمی ش��ود که آنها از اين ش��یوه غلط دست بردارند. 
در حالی که هنوز معلوم نشده مس��بب حواشی اخیر فوتبال ايران چه 
کسی و چه نهادی است، معاون وزير ورزش از اينکه همه منتظر واکنش 
وزارت ورزش هستند، انتقاد کرد و فدراسیون  را مسئول پاسخگويی به 

افکار عمومی دانست!
محمدرضا داورزنی مسئولیت پاسخگويی در قبال اتفاقات و حاشیه های 
جنجالي در ورزش را از دوش وزارت ورزش برمی دارد و می گويد: »هر 
اتفاقی در ورزش می افتد بلافاصله از وزير سؤال می کنند در صورتی که 
مسئولیت و اختیار در وزارت ورزش و فدراسیون ها تعريف شده است. اگر 
در جايی مشکلی پیش بیايد، فدراسیون ها بايد پاسخگو باشند. بر اساس 
مصوبات اگر مشکلی در امنیت برگزاری مسابقه ای پیش  آيد، آن نهاد بايد 
جواب دهد، نه وزارت ورزش.« خواندن و شنیدن اظهارات دست راست 
وزير ورزش که به تازگی از استیضاح در صحن علنی مجلس رهايی يافته، 
جای تأمل فراوان دارد، چراکه حتی ناآشناترين فرد به ورزش نیز خوب 
می داند مسئولیت کلی ورزش ايران و اتفاقاتی که در آن رخ می دهد با 
وزارت ورزش است. البته فدراسیون ها نیز در حیطه اساسنامه های تعريف 
شده خود وظايف و مسئولیت های مشخصی دارند، اما همه آنها نیز زير 

نظر يک وزارتخانه واحد فعالیت می کنند. 
تنها يک هفته از برگزاری فینال جنجالی جام حذفی فوتبال می گذرد 
و هنوز اتفاقات نادر آن از يادها نرفته است. با اين حال به نظر می رسد 
داورزنی و همکاران��ش در وزارتخان��ه نه تنها خیال شفاف س��ازی در 
خصوص حواشی ورزشگاه فولاد و به طور کلی حواشی فوتبال را ندارند، 
بلکه از زير بار مسئولیت هم شانه خالي می کنند، در صورتی که همین 
آقايان همواره توجه ويژه ای  به اين رشته داشته و دارند. سفر داورزنی به 
اهواز برای بررسی اتفاقات فینال جام حذفی تنها يکی از اين توجهات 
ويژه است. معاون وزير به اهواز سفر می کند، آن هم  فقط به دلیل بررسي 
اتفاقات روي داده، در حالی که يک هفته بعد مدعی می شود که وزارت 
ورزش هیچ مسئولیتی در خصوص اتفاقات و مشکلات استاديوم های 

فوتبال ندارد!
 در صحبت های داورزنی تناقض های زيادی ديده می شود؛ اگر وزارت 
مسئولیتی در اين مورد نداش��ته، چرا بايد دست راست وزير بلافاصله 
خود را به محل برگزاری مسابقه  برس��اند و اگر هم مسئولیتی داشته، 
چرا آقای معاون به شیوه خود از مس��ئولیت پذيری و پاسخگويی فرار 
می کند؟! ضمن اينکه هنوز جري��ان چمدان پ��ر از ارز داورزنی که به 
صورت ويژه به جام ملت ها اعزام ش��د از خاطرمان نرفته است. چطور 
می توان مدعی شد که فدراس��یون ها به تنهايی مسئول اتفاقات ريز و 
درشت رشته های خود هستند، در حالی که قانوناً وزارت ورزش مسئول 
مستقیم آنها محسوب می شود و حتی بودجه های مصوب نیز از طريق 
همین نهاد به دست فدراسیون ها می رسد. ضمن اينکه تکرار حوادث و 
اتفاقات حاشیه ای  و ناراحت کننده موضوعی است که هم فدراسیون ها 
و هم نهاد بالادستی ش��ان مسئول آن هس��تند و تحت هیچ شرايطی 

نمی توانند از وظايف خود شانه خالی کنند. 
يک هفته از فینال جام حذفی گذش��ته، اما خبری از معرفی مقصران 
و برخورد با آنها نشده است. چند هفته از بازی پرسپولیس – سپاهان 
می گذرد و کماکان خاطیان معرفی نش��ده اند و برخ��وردی نیز با آنها 
صورت نگرفته اس��ت. در چنین ش��رايطی بايد تأس��ف خورد به حال 
وزارت ورزش که نه تنها اهمیتی به اين مس��ائل نمی دهد، بلکه حاضر 
هم نیست نقش و وظیفه خود در اين حوادث را به گردن بگیرد. تبعیض 
بین فوتبال و غیر فوتبالی ها بر کسی پوشیده نیست، اما حالا که زمان 
رسیدگی به حواشی رشته محبوب آقايان رسیده، آنها به راحتي خود 
را کنار می کشند و با سیاست يک بام و دو هوا فدراسیون را مسئول اول 

و آخر معرفی می کنند. 
حواش��ی فوتبال پرهزينه و بی ثمر هر روز بیشتر می ش��ود، اما کسی 
اعتنايی به اين مسائل نمی کند. از آن بدتر اينکه عالی ترين مرجع ورزش 
در ايران نیز فدراسیون را طرف حساب همه می خواند، در صورتی که 
خودش��ان نیز می دانند هرگز نمی توان منکر س��هم وزارت ورزش در 

اتفاقات ريز و درشت رشته های مختلف از جمله فوتبال شد.

شیوا نوروزی

 استیضاح وزير ورزش 
از دستور کار مجلس خارج شد

علی اصغر يوسف نژاد، عضو هیئت رئیس��ه مجلس شورای اسلامی در 
حاشیه جلس��ه علنی ديروز مجلس و در جمع خبرنگاران اعلام کرد: 
»طرح استیضاح مسعود سلطانی فر، وزير ورزش و جوانان از حدنصاب 
افتاد. تعداد متقاضیان اين اس��تیضاح بیش از 20 نفر بود، اما در حال 
حاضر تعداد متقاضیان به کمتر از هشت نفر رسیده است. بر اين اساس 

اين استیضاح از دستور کار مجلس خارج شد.«

کاپ جام جهانی بسکتبال در ايران 
بر اساس برنامه ريزی های صورت گرفته از سوی فیبا برای اولین بار قرار 
است کاپ مس��ابقات جام جهانی چین 2019 تا قبل از برگزاری اين 
رقابت ها، 24 ساعت مهمان چند کشور راه يافته به اين آوردگاه بزرگ 
باشد. ايران هم يکی از میزبانان اين کاپ ارزشمند خواهد بود. 20 تیرماه 
زمانی است که برای حضور اين مهمان بسکتبالی در ايران تعیین شده 

است. جام جهانی بسکتبال چین 2019 شهريورماه برگزار می شود.

اين استقلالي هاي نگران
در روزهايي که تا دلتان بخواهد اخبار ضدونقیض از باش��گاه استقلال به 
بیرون درز می کند برخي از هواداران اين تیم صبح ديروز با تجمع مقابل 
باشگاه مراتب اعتراض خود را به گوش مسئولان استقلال رساندند. البته 
هواداري از برخي چهره های امتحان پس داده و در دست داشتن تصوير آنها 
برخي شائبه ها را در خصوص اين تجمع به همراه داشت. با اين حال نبايد از 
نگرانی های استقلالي ها در خصوص وضعیت نابسامان تیمشان براي فصل 
بعد به سادگی گذش��ت. هواداران آبي اين روزها نگران انتخاب سرمربي، 
خريد بازيکن و حتي خطر کس��ر امتیاز و حذف از لیگ قهرمانان آس��یا 
به خاطر بدهي ها و شکايت های بین المللی هستند. پس بايد به آنها حق داد 
که براي نجات تیمشان متوسل به هر ريسماني شوند، حتي ريسمان های 
فرسوده مديراني که پیش از اين با نوع مديريتشان در رسیدن استقلال به 
اين وضعیت اسفبار کم تقصیر نداشتند و امروز هم با برخي کارشکنی های 

خود اجازه به آرامش رسیدن اين تیم را نمی دهند.

دنیا حیدري

قهرمانی کوميته مردان در تاتامی شانگهای 

گنج زاده مرد طلايي ايران
کاراته کاران ايرانی 

اشرف رامين
     کاراته

يک ب��ار ديگر در 
رقابت های کاراته 
وان خوش درخشیدند و مقام قهرمانی را از آن 

خود کردند. 
چهارمی��ن مرحله از رقابت ه��ای لیگ جهانی 
کاراته به میزبانی شانگهای برگزار شد و اين بار 
نیز ملی پوش��ان کاراته کش��ورمان با کس��ب 
مدال های خوش��رنگ از اعتبار خود در عرصه 
بین الملل��ی دف��اع کردند. يک طلا، س��ه نقره 
و چه��ار برنز رهاورد س��فر کاروان اين رش��ته 

م��دال آور و المپیکی به کارات��ه وان چین بود. 
پس از المپیکی ش��دن کاراته سرمايه گذاری 
مدعیان اين رشته بیش��تر شده تا جايی که در 
تمامی مراحل کاراته وان قدرت های اين رشته 
حضور گسترده دارند. در اين دوره، هشت مدال 
خوشرنگ سهم ايران از اين رقابت ها بود. ديروز و 
در جريان برگزاری رقابت های فینال و رده بندی 
حساس ترين مبارزه را سجاد گنج زاده و صالح 
اباذری برگ��زار کردند. در فینال تم��ام ايرانی 
رقابت ها، دو ملی پوش کشورمان در وزن 84+ 
کیلوگرم به مصاف هم رفتند و به نتیجه تساوی 
رسیدند. در نهايت هم با رأی داوران گنج زاده 
برنده میدان ش��د و تک مدال ط��لای ايران را 
به گردن آويخ��ت. در فین��ال 67- نیز نماينده 
کشورمان حضور داشت. سیدعلی کريمی برای 
تصاحب طلا به مصاف مادي��را از ونزوئلا رفت و 
برابر اين حريف به تساوی رسید، اما رأی داوران 
به سود ماديرا بود و کريمی به مدال نقره بسنده 
کرد. سومین فینالیس��ت کشورمان کسی نبود 
جز بهمن عسگری، نماينده وزن 75- که برای 
مبارزه ب��ا اوتوبالايف ازب��ک روی تاتامی رفت و 
تمام تلاشش را برای رسیدن به پیروزی انجام 
داد، اما با قبول شکست مقابل اين حريف مدال 
نقره را به گردن آويخت. مجید حسن نیا در60- 
کیلو و مهدی خدابخش��ی در 84- کیلوگرم 
نیز دو برنز ارزش��مند را برای تیم کشورمان به 
دست آوردند. ضمن اينکه در تیم بانوان هم دو 
ملی پوش ما صاحب مدال شدند. طراوت خاکسار 
در  55-کیلو و حمیده عباسعلی در 68+ کیلوگرم 
با غلبه بر حريفان خود در ديدارهای رده بندی 
دو مدال برنز را کس��ب کردند. با اين نتیجه تیم 
کومیته)مبارزه( مردان مقام قهرمانی کاراته وان 
چین را به دست آورد. ش��اگردان شهرام هروی 
در سال های اخیر بارها در لیگ جهانی بهترين 
نتايج را کسب کرده اند. کاراته کاران ايرانی تلاش 
می کنند تا با کس��ب امتیازهای بیشتر سهمیه 
بازی های المپیک را بگیرند و در توکیو 2020 

کاروان ورزش ايران را سرافراز کنند. 

انتقام 3 امتيازي از ژاپن

 ايران با امتیاز بیشتر از برزيل 
در رتبه دوم لیگ ملت هاي والیبال!

تیم مل��ي والیبال 
فريدون حسن

      واليبال
ايران با برتري قاطع 
مقابل ژاپن میزبان 
هفته دوم رقابت های لیگ ملت های والیبال علاوه بر 
گرفتن انتقام شکست رقابت های آسیا از اين تیم، 
بالات��ر از فرانس��ه در رتبه  دوم ج��دول رده بندی 

مسابقات قرار گرفت.
ملي پوشان ايران ديروز در س��ه ست متوالي ژاپن 
سختکوش را شکست دادند. بلندقامتان ايران در 
طول مسابقه برتر از حريف نش��ان دادند، هرچند 
که میزبان در برخي لحظ��ات و امتیازها پا  به پاي 
ايران پیش آمد، اما در نهايت دست ها را به علامت 
تسلیم بالا برد. ايران در س��ت اول 25 بر 22 پیروز 
شد و ست دوم را هم 25 بر 21 از آن خود کرد تا با 
خیال آسوده راهي ست سوم شود. در اين ست نیز 
ايران برتري خود را از همان ابتدا به حريف ديکته 
کرد و در نهايت موفق شد 25 بر19 اين ست را هم 
به سود خود خاتمه دهد و به پیروزی 3 بر صفر و سه 
امتیاز مهم اين بازي دست پیدا کند. روز گذشته در 
دو ديدار حساس ديگر اين مسابقات دو رقیب اصلي 
ايران در بالاي جدول برابر حريفان خود به مشکل 
خوردند تا اختلاف در صدر به حداقل ممکن برسد. 

ديروز برزيل به س��ختي 3 بر 2 مقابل آرژانتین به 
پیروزي رسید و با دو امتیازی که به دست آورد، 15 
امتیازي شد و بدون باخت در صدر جدول رده بندی 
قرار گرفت، اما فرانسه با قبول شکست ناباورانه 3 

بر 2 مقابل بلغارستان و کسب يک امتیاز از اين 
مسابقه با 16 امتیاز از صدر جدول پايین آمد. 
فرانسه بعد از پیروزي ايران برابر ژاپن به جهت 
تعداد کمتر بردهاي 3 بر صفر نسبت به ايران 
16 امتیازي رتبه دوم را هم به تیم کشورمان 

داد و در جايگاه سوم قرار گرفت.
به اين ترتیب تیم ملي کشورمان با کسب 
رتبه دوم جدول رده بندی با روحیه ای  
مضاعف به اي��ران بازمی گردد تا خود را 
مهیاي بازی های هفته س��وم و چهارم 
رقابت ها کند. بازی هايی که به میزباني 
ارومیه و اردبیل برگزار می شود. ايران 
در هفته سوم از روز جمعه 24 خردادماه 

به ترتیب برابر کانادا، لهستان و روسیه قرار 
می گیرد و در هفته چهارم میزبان پرتغال، استرالیا و 
فرانسه خواهد بود. ديدارهايي که با توجه به شرايط 
میزباني می تواند با ادامه روند پیروزی ها ايران را در 

بالاي جدول رده بندي نگه دارد.
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